

Dagsorden til HB-møde den 3. marts 2025 kl. 19.00 i KH's klubhus

Til stede: Torben Søndergård Nielsen (TSN), Erik Hansen (EH), Jesper Johansen (JJ), Kenneth Lauridsen (KL), Kim Svare (KS), Christian Hasner (CH), Carsten Ellegård Thomsen (CET), Jesper Vestergaard (JV)

Afbud: Kenn Christoffersen (KC), Karen-Sofie Bolm (KSB), Søren Svarrer (SS)

1. Godkendelse af dagsorden, *Godkendt*
2. Godkendelse af referat fra konstituerende HB-møde den 27. januar 2025, *Godkendt*
3. Orientering fra formanden  
*Mailkorrespondance vedr. kontraktforlængelsen med Lars Fisher ikke yderligere besvaret. (TSN) Der har derudover været dialog mellem Peter Frederiksen og CET om kontraktforlængelsen. (CET)*  
*Diverse scenarier for og omkring udløb, forlængelse og fornyelse af lejekontrakten debatteret i HB.*  
*Den pågældende forhandler fra kommunen er kontaktet (TSN) og HB afventer et svar ultimo marts.*  
*Et eftersyn og en dokumentering af eftersynet holdt op imod forsikringsansvar. (IH)*  
*Der fremsendes erfaringer fra Kanalhavnen på udførte eftersyn, der måske kan belyse ovenstående. (KL)*
4. Orientering fra Hovedkassereren  
*Betaling for 80% af kontingenterne modtaget via PBS dags dato. Container til beddingspladsen blev færdiggjort med en lille budgetoverskridelse til trods for stort engagement fra talrige medlemmer. Der er inviteret til rejsegilde søndag d. 9. marts. For nuværende 11 på venteliste til at få udbetalt andelsbevis, der besværliggøres af manglende mulighed for at udleje pladser med for lav vanddybde. EH tager en dialog med IH, så der kan findes den rette løsning på opgaven, der evt. kunne være omrokering af både, midlertidig inddragelse af pladser eller konvertering til jollepladser.*
5. Orientering fra afdelinger og udvalg:
  - a. Inderhavnen (JV)  
*Standersætningen 2025 varetages af IH. Pladsløjen er hævet 1.000kr. pr. plads, så opsparing til uddybning udbygges. Prøver udtages for evt. bypass af bundmateriale. Ny terrasse anlagt. Tidligere havnefoged (Flemming) er ansat og der forventes positive resultater på flere plan. Vinduer i skipperstuen skal males*

*i år. Der laves et oplæg til HB vedr. proces og yderligere prisestimat for uddybning af IH.*

b. Yderhavnen (CH)

*Vinterbadere forbereder forbedringer. Dige må ikke vedligeholdes, da det skal fremme biodiversiteten. Et tinglyst utilsigtet vejforløb forsøges ændret. Afsætningsplads kan benyttes kortere tid. Et afsat momsbeløb (50.000kr.) tilbagebetales til HB, da det regnskabsmæssigt ikke skal betales, når det er en gave. Der er givet en midlertidig henstand.*

c. Kanalhavnen (KL)

*Ny terrasse færdiggjort for kommende sæson. Der projekteres en større i den østlige del af bassinet udført på arbejdsdage af medlemmer grundet økonomien.*

d. Jolleafdelingen (JJ)

*Formanden (Kenneth) trækker hele læsset men han ser positivt på sæsonen og de nye tiltag han har under opsejling for et øget medlemstal og engagement. Det aftales at JJ kontakter Kenneth og får en drøftelse af vurderingen af mulighederne for opretholdelse af det nødvendige medlemsgrundlag.*

e. Kran- og beddingspladsudvalget v/Erik og Torben

*Der er bestilt service til kranen. (EH)*

f. Aktivitetsudvalget v/Jesper

*Det aftales, at JJ kontakter Steen fra aktivitetsudvalget.*

g. Sejlerskolen v/Ronnie og Kenneth Lauridsen

*Jesper Møller har påtaget sig rollen som tovholder for sejlaskolen. Der er igangsat tiltag til at en enkelt DS37ér bliver klargjort for sæsonen. (TSN)*

h. Svømmeudvalget v/Erik

*Intet nyt*

i. Kapsejlsudvalget v/ Torben

*Peter Frederiksen fortsætter arbejdet i kapsejlsudvalget.*

6. Status og aftale om tidsplan for Indsatsområder

a. Forlængelse af lejekontrakt og udvidelse af beddingspladsen på Ydernæs, herunder samarbejde med Poul Vig (mødet den 29/1) V/ Torben, Kenneth og Jesper

*TSN fortalte i hovedpunkter fra mødet. Kommunen/havnen er bagefter tidsplanen i forhold til høring af naboer. Der laves et fælles høringsforslag, til godkendelse af strandjægerne og Poul´s vig inden afsendelse. Udføres inden sommer.*

b. Indkøb, og udrulning af nyt regnskabssystem v/ Erik

*EH og klubbens webmaster (Michael Hein Nielsen) har i samarbejde kikket på 2 alternativer som muligvis kunne løse opgave med regnskab eller delvis løse opgaven. Det ene alternativ var ikke optimalt, og det andet (Onboard) kunne der være en mulighed i, dog vil det betyde at vi også skal have en ny hjemmeside. Både at skifte regnskabssystem og hjemmesiden på en gang er for voldsomt, og derfor besluttes det at vi fortsætter kun med nyt regnskab, og ny hjemmesiden kan så være næste fase.*

- c. Revision af bådpladser/andelsbevis v/ Carsten, Jesper, Christian og Torben  
*TSN og JJ laver et udkast, så opgaven kan igangsættes allerede ved udlevering af årsmærkerne 2025.*
- d. Kommunikation til medlemmerne, herunder fælles nyhedsbreve, Carsten og Torben (CET)  
*Opbygning af nyhedsbrev blev gennemgået. Deadline for indlevering til næste nyhedsbrev er d. 6/3 og indlæg skal være redigeret og klar til at bruge.*
- e. Revision af vedtægterne v/ Torben, Carsten og Kenneth  
*Flyttes til næste møde*
- f. Fokus på Sejlklubbens samarbejde på tværs af afdelingerne, herunder opfølgning på de igangsatte tiltag med fælles bestyrelsesmøder og udvalg, v/ Torben, Kim, Carsten og Jesper
- g. Samarbejde med IH om løsning på tidsplan og finansiering af uddybning, V/Torben, Søren og Karen-Sofie  
*(TSN stiller sig til rådighed for en debat på kommende bestyrelsesmøder)*
- h. Ydermolen (tilhørende Næstved havn) ved Yderhavnen v/Christian og Torben  
*TSN foreslår møde mellem FLID, NSK og Næstved Havn.*

## 7. Aktiviteter

- a. Fællesmøde den 24/3 2025  
*Mad og drikke til arrangementet (TSN)*
- b. Standersætning i IH den 6/4 2025

## 8. Næste HB-møde den 7/4 kl. 19.00

## 9. Evt.